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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:48 Högre skatt på biobiljetter

Enligt en artikel i Mariestads-Tidningen hotas nu biografen i Gullspång på 
grund av höjd moms på biobiljetter. Regeringen har föreslagit en höjning 
av momsen från tidigare 6 procent till 25 procent. Regeringen inser att detta 
kommer att drabba biograferna, vilket visas av att man samtidigt lovar ett stöd 
till landsbygdsbiografer. Nu visar det sig enligt tidningen att stödet inte är till 
för privatägda mindre biografer, vilket gör att dessa nu riskerar att läggas ned. 
Regeringen brukar hävda att man exempelvis höjer skatter på bensin för att 
minska bilåkandet. Om det är samma resonemang som gäller för höjda skatter 
på biobiljetter bör det innebära att regeringen vill minska antalet biobesök.

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och 
demokratiministern om hon vill minska antalet biobesök och hur de mindre 
biograferna i exempelvis Gullspång ska klara av momshöjningen.

………………………………………

Sten Bergheden (M)
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